
Helsingin Yliopiston Kemistit ry Hallituksen kokous 13/08

Aika: 7.10.2008 kello 18.15

Paikka: Seminaarisali A127, Kemian laitos

Läsnä: Hallituksen jäsenet:
Niko Granqvist, kokouksen puheenjohtaja
Silva Loikkanen, sihteeri
Harri Hämäläinen (kohdasta 4.) 
Sonja Martikainen
Jason McKee
Teemu Niemi
Tuomo Ponkkonen
Maiju Soikkeli
Matti Tammi
Juhani Toivonen
Niko Vähäkuopus 

Muut läsnäolijat:
Antti Lahdenperä

Kokouksen alkutoimet:

- Varapuheenjohtaja Niko Granqvist avasi kokouksen klo 18.23.
- Kokous todettiin päätösvaltaiseksi ja laillisesti koollekutsutuksi.
- Kokoukseen pääsemättömiksi olivat ilmoittautuneet Tiina Sarnet ja Reeta Salminen.
- Ilmoittamatta poissa oli Antti Iso-Markku.
- Esityslista hyväksyttiin.

1. Kampussiivous 

Kampussiivous on torstaina 9.10. alkaen klo 14.00 kemian laitoksen edestä. Siivoussauna alkaa 
18.00. Isäntä Niko Vähäkuopus ja muu isännistö roudaa siivoojille virvokkeita saunalle, ruokaa ei 
laiteta. HYK kustantaa kampussiivouksen muun kuin juomien osalta, jotka maksaa tiedekunta. 
Vohveleihin ei päätetty budjettia, vaan asianmukaiset kuitit hyväksytään seuraavassa hallituksen 
kokouksessa. 

2. Suomi-englanti –sanastot  

SKS:n Heleena Karrus on tyytymätön sanastojen menekkiin HYKin kautta. Päätettiin mennä 
Yleisen kemian luennolle markkinoimaan sanastoja vielä tänä syksynä. Päätettiin, ettei tilata 
enempää sanastoja ennen kuin edelliset on saatu myytyä. 
 



3. Luonnontieteilijöiden jouluristeily 

Ilmoittatuminen Luonnontieteilijöiden jouluristeilylle HYKin kautta on alkanut, paikat ovat 
melkein täynnä. Varataan 10 lisähyttiä. HYK organisoi kaikkien Kumpulan Matlu-järjestöjen 
ilmoittautumisen, mistä näiden on syytä olla ikuisesti kiitollisia. 

4. Syyskokous 

Sääntömuutoksen takia täytyy tänä vuonna järjestää syyskokouksen lisäksi ylimääräinen 
yhdistyksen kokous. Päätettiin syyskokouksen ajankohdaksi 6.11. klo 17.00 ja ylimääräisen 
kokouksen ajankohdaksi 25.11. klo 17.00. Tarjoilubudjetiksi syyskokoukseen päätettiin 80 euroa. 
Keskusteltiin siitä, että syyskokouksen on aiheellista valita HYKille ensi vuodeksi LAHO-vastaava, 
joka sitten liittyy LAHOn hallitukseen LAHOn syyskokouksessa. 

Pidettiin kokoustauko klo 18.41-18.49. 

5. SKS-sitsit 

Tarjoilusta ja jatkojen myynnistä puuttuu nakkeilijoita, muuten kaikki nakit ovat hoidossa. 
Ilmoittautuminen sitseille alkaa maanantaina 13.10. klo 12.00. Fuksit ovat etusijalla nakkeihin ja 
sitsaamaan ilmoittautuessa. 

6. Astialainaukset 

Logopedia 18.10.: Silva Loikkanen ja Antti Lahdenperä luovuttavat ja vastaanottavat astiat. 
Limes 11.11.: Antti Iso-Markku, Harri Hämäläinen ja Silva Loikkanen luovuttavat ja vastaanottavat 
astiat. 

7. Posti

- Aku Ankkoja
- Heinon pikaiset 10/08 
- Nordean tiliote 9/08 
- DNA-lasku 
- Ojega-kuvastot 
- KasTaidetta 2/08 

8. Talous

Hyväksyttiin kuitti astiaston täydennysostoista (36 viinilasia), 30,20 euroa. Päätettiin ostaa lisää 
kannuja. 
Taloudenhoitaja Sonja Martikainen kertoi, että Tiltu-ohjelma on tilattu ja maksettu, mutta 
tilauksessa on toimittajan päässä ollut epäselvyyksiä, eikä ohjelmaa ole vielä saatu HYKille asti. 

9. Vastaavien raportit

Kemia tutuksi –vastaava Sonja Martikainen ilmoitti Kulosaaren yhteiskoulun pyytäneen esittelyjä 
22.10. klo 8.15 ja 11.15. Sonja tarvitsee apua esittelyjen pitämiseen. 



Mithril-vastaava Matti Tammi kertoi Mithrilin pyörineen. Lisäksi Matti kertoi kertsivastaavan 
ominaisuudessa, että kertsi-ry –sähköpostilistalla on valitettu kertsin kunnosta, ja Matti kehoittikin 
kaikkia siivoamaan omat jälkensä käytön jälkeen. 
Tuutorivastaava Silva Loikkanen kertoi fuksitouhujen sujuneen hyvin syksyllä. Hän myös kertoi 
tapahtumien ja tuutorien saaneen hyvää palautetta fukseilta ja kiitti kaikkia järjestelyihin 
osallistuneita. Haalarien hän kertoi maksavan tällä hetkellä n. 10 euroa, ja sponsorien metsästyksen 
jatkuvan edelleen. 

10. Ilmoitusasiat

Harri Hämäläinen toi täytekakun luvattomien poissaolojensa hyvittämiseksi. 
Hapossa on uusi näyttö. 
Harri Hämäläinen on väliviikon pois käytöstämme. 

11. Muut esille tulevat asiat

Päätettiin siivota kertsi lauantaina 11.10. klo 13.00 ja pitää sen jälkeen, klo 18.00 kertsihengailu. 
Päätettiin, että Luonnotieteilijöiden jouluristeilystä saa fuksipisteitä sen verran kun passiin on 
merkattu KPE:stä saatavan. 
Päätettiin ehdottaa HYKiltä Leppätaloon vietäviksi astiakaappi ja mankka. Lisäksi HYKTYK tekee 
party-MIX-CD-levyn. 
HYKin uusimmaksi kerhoksi on perustettu Helsingin Yliopiston Kemistien Herrasmieskerho. 
Tuomo Ponkkonen haluaa järjestää ekskun Luonnontieteelliseen museoon. Hallitus pyysi tarkempaa 
esitystä, esim. sponsseista ja muusta, ensi kokoukseen. 
Päätettiin olla lainaamatta tiedekunnan viestintäosastolle haalareita, koska HYK ei sellaisia omista. 
Jason McKee on ollut Nina Aremoon yhteydessä, tuloksena on 500 euron ruokabudjetti Kemia 
tutuksi –illanviettoon. Illanviettoon saavat tulla fuksit, HYKin hallitus, kemian tuutorit, laitoksen 
henkilökunta sekä kv-opiskelijat. 

12. Seuraava kokous

Päätettiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi tiistai 28.10. klo 18.30.

13. Kokouksen päätös

Kokouksen puheenjohtaja Niko Granqvist päätti kokouksen klo 19.34.

Vakuudeksi 

_____________________________        _____________________________
Niko Granqvist Silva Loikkanen 
Kokouksen puheenjohtaja Sihteeri  

Tämä pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa 14/2008. 


	Helsingin Yliopiston Kemistit ry		Hallituksen kokous 13/08

